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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz vidékünk egyre rosszabb állapotú útjaival? – 2. 
rész" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Ahogy a néhány héttel ezelőtti felszólalásomban is kifejtettem, szülővárosom, Kecel, valamint a 
szomszédos Kiskunhalas vidéke sajnos nem a kiváló minőségű közútjairól híres. Sajnos ez 
elmondható Bácsalmás, Mélykút, Tompa és Kelebia környékének alsóbbrendű útjairól is. Ezen 
települések esetében is igaz, hogy bár a kétszámjegyű utak terén történt előrelépés, a hálózat nagy 
részét adó alsóbbrendű utak nagyon rossz állapotban vannak.
 
Pedig a jól hangzó ígéretek nem maradtak el: a 2018. évi választás előtt a kormánypárti 
kampányújság szintén a 2020-ra tervezett felújítások közé sorolta az összes olyan útszakaszt, 
amelyet az utóbbi időben nem tettek rendbe a vidéken. Ezek közé tartozik a Bácsalmás-Mélykút és 
a Bácsalmás-Tataháza útszakasz, ahogy az 5501-es út meglehetősen hosszú, Bácsalmástól Csikérián
át, az. 53. sz. főutat keresztezve Kelebián keresztül egészen az 55-ös főútig tartó szakasza is.
 
Mindez közel húszezer ember életét érinti közvetlenül, hiszen a fent említett Bácsalmás, Mélykút, 
Tataháza és Csikéria lakóin kívül a Tompán, Kunbaján, Bácsszőlősön élők is megszenvedik a silány
állapotú utak minőségét.
 
Sajnos azt látjuk, nem hogy 2020-ban, de még 2021-ben sem történt szemmel látható előrelépés a 
fenti útszakaszok tekintetében. Eltelt négy év és itt az újabb kampányidőszak. Vajon a választások 
előtt újra megígérik az elmaradt felújításokat? Kérdezem tehát miniszter urat, hogy mire 



 
számíthatnak a vidékünkön élők ezeknek a konkrét útszakaszoknak a felújítása tekintetében?
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